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AL 
 
 
 
 
 
 
 

PROCES - VERBAL 
Încheiat în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, a Consiliului Local                                 

al Sectorului 6 din data de 08.12.2023 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 10:00 și s-au desfășurat online, în sistem de 
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și la începutul şedinţei                
au fost prezenți 23 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție. Pe parcursul şedinţei               
s-au conectat d-na Mitran şi dl Coșcodaru. Au lipsit dl Simion E. și dl Zainea.  
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin Dispoziția 
Primarului Sectorului 6 nr. 3141 din 07.12.2023, în temeiul dispoziţiilor art. 133 alin. (2) lit. a), 
art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4)  și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale                     
art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind                      
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând 
data,                  ora și locul desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 3141 din 07.12.2023 a fost adusă la cunoştinţa 
publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei.  
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate                      
pe site-ul instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local                      
și pe pagina de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 

 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 3141 din 07.12.2023 
 

 
Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L.            

Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 293/07.12.2023 privind aprobarea noii durate 
de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării 
proiectului cu titlul "Modernizarea unității de învățământ       
Școala Gimanzială Specială Constantin Păunescu", finanțat în cadrul 
Programului Operațional Regional 2014-2020 

2.  

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 294/07.12.2023 privind aprobarea noii durate 
de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului 
cu titlul "Modernizarea Unității de Învățământ Colegiul Economic 
Costin C. Kirițescu", finanțat în cadrul Programului Operațional 
Regional 2014-2020  

3.  

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 295/07.12.2023 privind aprobarea noii durate 
de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării 
proiectului cu titlul „Modernizarea unității de învățământ     
Colegiul Tehnic Petru Maior", finanțat în cadrul Programului 
Operațional Regional 2014-2020 
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4.  

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 296/07.12.2023 privind aprobarea noii durate 
de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării 
proiectului cu titlul „Modernizarea unității de Învățământ Școala 
Profesională Specială pentru Deficienți de Auz – Sfânta Maria", 
finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020 

5.  

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 297/07.12.2023 privind aprobarea noii durate 
de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării 
proiectului cu titlul „Modernizarea unității de învățământ Școala 
Gimnazială Sfântul Calinic de la Cernica (fostă Școala Gimnazială nr. 
164)”, finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020 

6.  

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 298/07.12.2023 privind aprobarea noii durate 
de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării 
proiectului cu titlul „Modernizarea unității de învățământ „Colegiul 
Tehnic "Gheorghe Asachi"", finanțat în cadrul Programului 
Operațional Regional 2014-2020 

7.  nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 291/06.12.2023 privind actualizarea 
indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiție 
“Construire imobil cu funcțiunea de creșă, cu regim de înălțime 
S+P+1E, împrejmuire teren și organizare executare lucrări       
în Bulevardul Iuliu Maniu nr. 11B, Sector 6, Municipiul București” 

8.  

 
nr. 5 și nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 299/07.12.2023 privind transmiterea 
imobilului Grădinița Prichindel (fosta Grădiniță nr. 195) situată      
în strada Iedului nr. 1C, sector 6, București, identificat conform 
planului anexă ce face parte integrantă din prezenta hotărâre, din 
administrarea Administrației Școlilor Sector 6 în administrarea 
Primăriei Sectorului 6 prin Direcția Generală de Investiții Publice,      
în vederea consolidării, reabilitării și modernizării infrastructurii 
edilitare a acestei unități de învățământ 

9.  

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 301/07.12.2023 privind aprobarea devizului 
general, a indicatorilor tehnico-economici și a documentației      
tehnico-economice (DALI) pentru obiectivul de investiții      
„Modernizare Grădinița Prichindel” 

10.  

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 300/07.12.2023 privind aprobarea depunerii 
proiectului cu titlul “Modernizare Grădinița Prichindel” în cadrul 
Programului privind creșterea eficienței energetice și gestionarea 
inteligentă a energiei în clădirile publice și a cheltuielilor legate      
de proiect 

 
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                   

Vom începe şedinţa noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. Sunt prezenţi 23 de consilieri 
locali din 27 de consilieri locali în funcţie. Lipsesc d-na Mitran, dl Coșcodaru, dl Simion E. și               
dl Zainea.  

Domnul președinte, aveți cuvântul! 
Dl Marius Ionel Ungureanu, preşedinte de şedinţă: Vă mulțumesc, domnule secretar 

general!  
Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin 

dispoziția domnului primar numărul 3141 din 07.12.2023.  
Supun la vot proiectul ordinii de zi, aprobat prin dispoziția numărul 3141 din 07.12.2023. 

Voturi „împotrivăˮ? „Abțineriˮ? Voturi „pentruˮ? Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul ordinii de 
zi a fost aprobat. 

Aș vrea să vă propun aceeași modalitate ca la ședința trecută, în sensul că dacă nu sunt 
discuții generale, să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Este cineva „împotrivăˮ?                 
Se abține cineva? Nu se abține. Vă mulțumesc!  
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Dl Alexandru Desculțescu, consilier local: D-le președinte, dacă îmi permiteți,              
înainte de a intra pe ordinea de zi!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, domnule consilier!  
Dl Alexandru Desculțescu: Mulțumesc frumos, d-le președinte! Este a nu știu câta oară 

când se convoacă o astfel de ședință, cu proiecte supuse aprobării Consiliului Local, proiecte ce 
au fost puse pe site spre dezbatere publică, subliniez, spre dezbatere publică, cu numai o zi 
înainte sau două. Sunt deja ani de zile de când insist ca votul consilierilor locali să se facă în 
cunoștință de cauză, după dezbateri reale, dezbateri care să aibă la baza lor cel puțin cunoașterea 
proiectelor, proiecte supuse dezbaterii reale, adică puse pe site-ul primăriei spre cunoștința 
tuturor cetățenilor. Iată că se fac 3 ani de mandat de consilier local și acest deziderat nu poate fi 
atins. De ce, de cine? Nu stă în puterea mea să conving nici primarul, nici aparatul său, ba nici 
chiar colegii consilieri că felul acesta de funcționare al ședințelor de plen nu este în regulă.                 
De ce? Pentru că nu pot vota ceva ce nu cunosc, ce nu înțeleg și aceasta din cauza timpului care            
nu-mi este acordat pentru a cunoaște repet, din lipsa timpului de dezbatere și înțelegere a 
proiectelor. Acest mod defectuos de funcționare a relației Primar - Consiliul Local este menținut 
și întreținut din motive pe care numai primarul le poate explica, iar rezolvarea acestor motive țin 
numai de domnia sa și de aparatul aflat în directa sa subordonare. Mai mult, cred că cineva care 
este plătit să-și facă treaba ori nu poate ori nu știe ori nu vrea, cert este că nu-și face treaba și 
anume, acel job pentru care-și ia salariul. Treaba Consiliului Local nu este să facă treaba 
angajaților primăriei, ci să vegheze ca acest aparat administrativ să pună în aplicare deciziile 
luate în Consiliul Local. Dacă se tot vine la Consiliul Local pentru a se aproba proiecte care să 
acopere incompetența, impostura sau reaua voință a unor angajați din primărie, plătiți cu bani 
publici, deseori pe salarii substanțial mai mari decât indemnizațiile consilierilor locali,                
atunci este datoria noastră, a Consiliului Local, a consilierilor locali, să tragem un semnal de 
alarmă, să arătăm prin vot că așa nu mai merge. Ei bine, stimate aparat administrativ, stimate 
primar, stimate șef de aparat administrativ, așa nu mai merge. Dacă vreți votul meu, atunci 
ascultați de ceea ce vă cer și eu, că voi veniți la mine pentru aprobare și nu invers. Vreți dialog, 
dezbatere, atunci lăsați proiectele în dezbatere așa cum cere legea 30 de zile și vom avea în acele 
30 de zile și dialog și dezbatere și argumente, altfel, cum poate cineva să-mi reproșeze mie că nu 
aduc argumentele pro sau contra, din vreme ce nu am vreme să mă lămuresc cu privire la orice ar 
fi pe ordinea de zi și nu este ca și când aș avea pretenții din senin, ci avem exemple foarte 
recente, când astfel de proiecte au venit la aprobare și modificare chiar de trei ori într-un interval 
de o săptămână sau 10 zile. Totul pe repede înainte, că tot votează Consiliul Local orice este pe 
ordinea de zi. Votul meu este în consecință și azi, „abținereˮ la toate aceste proiecte. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru, consilier local: Aș vrea să intervin și eu un pic, pentru că                     
dl consilier Desculțescu a discutat în numele consilierilor locali și dânsul poate să discute în 
numele propriu, nu în numele nostru.  

Legat de aparatul administrativ și de jignirile aduse colegilor noștri care muncesc de 
dimineață până seara, nu cred că sunt justificate. Aceste proiecte, care sunt ordinea de zi,               
avem cunoștință de ele, sunt de la începutul mandatului nostru, adică în acești 3 ani ele au suferit 
diferite modificări, sunt acele școli care sunt în reabilitare și toată lumea știe despre ele, faptul că 
se lucrează la aceste proiecte și că, la un moment dat, ajung în diferite stadii și au nevoie de votul 
prin Consiliul Local pentru niște modificări, aici vorbim de recepție pentru a putea introduce 
copiii în școli și este vorba de niște proceduri care trebuie urmate, avem o creșă pe ordinea de zi, 
de care știm de cel puțin 2 ani de zile, am solicitat în primă fază terenul de la Primăria Generală, 
avem tot felul de studii și procedural așa se face de fiecare dată când există o modificare a unui 
proiect, se trece prin Consiliul Local. Faptul că noi, ca și consilieri locali, suntem în diferite faze 
de cunoaștere a acestor proiecte, care se derulează de 3 ani de zile, nu este neapărat incompetența 
aparatului și s-ar putea să avem și noi o mare vină că nu știm despre ce este vorba. Totodată, mai 
avem ultimele trei puncte de pe ordinea de zi. S-a identificat o oportunitate, să depunem pentru 
reabilitarea unei grădinițe, pe niște fonduri externe, nu pe bugetul local, adică pe AFM și atunci, 
asta se va depune luni, iar urgența este că noi trebuie să dăm procedural, trebuie să dăm totul,              
să facem transfer de proprietate de la o direcție a noastră, tot la noi, de la Administrația Școlilor 
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la Primărie, care este singura entitate eligibilă și să putem depune proiectul. Să ajungem să 
jignim colegii din aparat, mi se pare puţin cam mult și aș vrea să se consemneze aceasta și în             
procesul-verbal, cum au fost și celelalte cazuri în care colegii de la Direcția Economică,                  
de exemplu, datorită modificărilor legislative, au stat până la ora 23:00. Așa se întâmplă când 
lucrezi în mod activ, așa se întâmplă, ai multe ședințe de consiliu, ai multe modificări și 
încercăm să ținem pasul cu orice oportunitate ni se arată. Mulțumesc! 

 Dl Alexandru Desculțescu: Aș dori să faceți diferența între a vă simți jigniți și a jigni, 
atât! Merci! 

 Dl Lucian Dubălaru: Păi, ați spus că-și primesc banii degeaba și sunt plătiți mult și sunt 
incompetenți.  

D-na Georgeta Mitran, consilier local: Scuze, că sunt pe drum și de pe telefon nu 
merge altfel! Vă salut pe toți și sunt pe recepție.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar: Mulțumim! Legat de discuțiile care au 
avut loc, vreau, în primul rând, să vă mulțumesc tuturor că v-ați făcut timp și ați intrat în această 
ședință, în al diolea rând, să subliniez faptul că toate proiectele de pe ordinea de zi au referire la 
proiecte de finanțare externă, așa cum a spus și dl consilier Dubălaru, sunt proiecte la care s-a 
muncit, sunt proiecte care ajung chiar și așa, pe ultima sută de metri, să zicem așa, în fața 
noastră, pentru că ghidurile sunt cum sunt, pentru că procedurile sunt greoaie și anevoioase și vă 
garantez că n-a stat nimeni degeaba în acest timp, am văzut exact cum s-a lucrat la aceste 
proiecte și vreau să le mulțumesc și colegilor, atât din aparat, cât și din subordonate care îşi fac 
treaba.  

Dl Ștefan Viorel Florescu, consilier local: Domnule președinte, haideți să dăm drumul 
la vot, vă rog frumos, că unii suntem în timpul serviciului, alții suntem pe drum, nu putem să 
stăm așa, să facem gargară la ședința de consiliu. Haideți, vă rog frumos, să trecem la ordinea de 
zi!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, domnule Florescu!  
Dl Demirel Spiridon: Vă menționez că suntem 24 de consilieri prezenți la momentul 

actual!  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Mulțumesc! 

  Proiect de hotărâre nr. 293/07.12.2023 privind aprobarea noii durate de implementare 
și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul "Modernizarea unității de 
învățământ Școala Gimanzială Specială Constantin Păunescu", finanțat în cadrul                 
Programului Operațional Regional 2014-2020. 

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Deci, avem o „abținereˮ și 23 de voturi „pentruˮ.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ 

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 294/07.12.2023 privind aprobarea noii durate de implementare 

și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul "Modernizarea Unității                  
de Învățământ Colegiul Economic Costin C. Kirițescu", finanțat în cadrul Programului 
Operațional Regional 2014-2020. 

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ 

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.  
 Proiect de hotărâre nr. 295/07.12.2023 privind aprobarea noii durate de implementare 
și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul „Modernizarea unității de 
învățământ Colegiul Tehnic Petru Maior", finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 
2014-2020. 

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot! 
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Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ 

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 296/07.12.2023 privind aprobarea noii durate de implementare 

și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul „Modernizarea unității de 
Învățământ Școala Profesională Specială pentru Deficienți de Auz – Sfânta Maria", finanțat în 
cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020.  

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: La fel, 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ 

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.   
Proiect de hotărâre nr. 297/07.12.2023 privind aprobarea noii durate de implementare 

și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul „Modernizarea unității de 
învățământ Școala Gimnazială Sfântul Calinic de la Cernica (fostă Școala Gimnazială                      
nr. 164)”, finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020.  

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot! 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Tot 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, d-le secretar general! Cu 23 de voturi 

„pentruˮ și o „abținereˮ (dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.   
Proiect de hotărâre nr. 298/07.12.2023 privind aprobarea noii durate de implementare 

și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul „Modernizarea unității de 
învățământ „Colegiul Tehnic "Gheorghe Asachi"", finanțat în cadrul Programului                    
Operațional Regional 2014-2020. 

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon:  23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, d-le secretar general! Cu 23 de voturi 

„pentruˮ și o „abținereˮ (dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.   
Proiect de hotărâre nr. 291/06.12.2023 privind actualizarea indicatorilor                     

tehnico – economici pentru obiectivul de investiție “Construire imobil cu funcțiunea de creșă, 
cu regim de înălțime S+P+1E, împrejmuire teren și organizare executare lucrări în 
Bulevardul Iuliu Maniu nr. 11B, Sector 6, Municipiul București”.  

Dacă sunt discuții! Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon:  23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ 

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.   
Proiect de hotărâre nr. 299/07.12.2023 privind transmiterea imobilului Grădinița 

Prichindel (fosta Grădiniță nr. 195) situată în strada Iedului nr. 1C, sector 6, București, 
identificat conform planului anexă ce face parte integrantă din prezenta hotărâre, din 
administrarea Administrației Școlilor Sector 6 în administrarea Primăriei Sectorului 6 prin 
Direcția Generală de Investiții Publice, în vederea consolidării, reabilitării și modernizării 
infrastructurii edilitare a acestei unități de învățământ. 

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot! 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon:  23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ.  
Dl Iulian Mihai Coșcodaru, consilier local: Domule secretar, sunt și eu prezent și eu 

votez „pentruˮ. 
Dl Demirel Spiridon:  Dl Coșcodaru, mulțumesc! Rectific, 24 „pentruˮ și o „abținereˮ. 
Suntem 25 de consilieri, în acest moment, prezenți.  
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Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 24 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ 
(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.   

Proiect de hotărâre nr. 301/07.12.2023 privind aprobarea devizului general,                      
a indicatorilor tehnico-economici și a documentației tehnico-economice (DALI) pentru 
obiectivul de investiții „Modernizare Grădinița Prichindel”. 

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Copaci s-a deconectat  
Dl Demirel Spiridon: În acest caz suntem 23 „pentruˮ și o „abținereˮ. Am fost 24 de 

consilieri la acest punct, deci, cu 23 de voturi pentru.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ 

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 300/07.12.2023 privind aprobarea depunerii proiectului cu titlul 

“Modernizare Grădinița Prichindel” în cadrul Programului privind creșterea eficienței 
energetice și gestionarea inteligentă a energiei în clădirile publice și a cheltuielilor legate de 
proiect. 

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
S-a reconectat dl Copaci 
Dl Demirel Spiridon: Pentru acest ultim proiect tot o „abținereˮ și 24 de voturi 

„pentruˮ. 
 Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 24 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ 

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.   
Nu avem întrebări și interpelări. Vă mulțumesc tuturor pentru prezență! Declar ședința 

închisă!  
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